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Zápis 22. jednání kolegia děkana 3.LF UK v období 2022-26, konaného dne 15.12.2022 

Přítomni: prof. Widimský, doc. Duška (on-line), MUDr. Šebo, prof. Malíková, doc. Gojda, prof. 
Arenbergerová, doc. Dlouhý, Dr. Marx, JUDr. Mužíková 
Omluveni: prof. Džupa, prof. Šlamberová, doc. Trnka 

 

1. Schválení zápisu z 1.12.2022 

2. Členové KD podrobně diskutovali situaci ohledně návrhu nového navazujícího Mgr. programu 

„Epidemiologie a management veřejného zdraví“ poté, co RVH UK jeho projednání odsunula 

s řadou připomínek, z nichž mnohé nejsou pro 3.LF akceptovatelné. Po diskuzi došlo vedení 

fakulty k následujícímu doporučení: (1) Ukončit ke dni 31.12.2023 řešení projektu v rámci 

NPO, neboť není reálné, že by se ve vzniklé situaci podařilo řádně splnit milníky a fakulta by 

musela vracet finanční prostředky. (2) Pokračovat v přípravě tohoto studijního programu, 

který považuje fakulta za společensky velmi potřebný, těžiště přípravy však přesunout 

z jednání v rámci UK na jednání na úrovni MZČR s cílem získat pro návrh příslib zdravotnické 

akreditace (absolventi by byli v režimu regulovaného povolání zdravotníků). (3) Až po získání 

písemného příslibu zdravotnické akreditace od MZČR vrátit přepracovaný návrh na jednání 

RVH UK. 

3. Děkan informoval členy KD o první fázi architektonické soutěže na novou budovu B. Soutěž 

bude pokračovat 3. ledna 2023. Z 34 došlých architektonických návrhů do další fáze bylo  

5-člennou komisí vybráno 9 návrhů. 

4. Termín porady přednostů se mění na 9. leden 2023. 

5. Podrobná diskuze členů KD o realizaci hodnocení akademických pracovníků na základě 

Kariérního řádu dospěla k tomuto závěru: (1) Fakulta vyčká na připomínky z vedení UK 

k aktuálnímu znění KŘ. (2) Došlé připomínky pak budou řádně projednány a bude zváženo, 

zda KŘ podle nich bude upraven či nikoli. V případě odmítnutí některých připomínek by 

fakulta jednala dále s vedením UK o dalším postupu. (3) Fakulta poté požádá UK o metodické 

vedení při hodnocení pracovníků. (4) Až toto vše bude vypořádáno a řádně připraveno, 

hodnocení začne. 

6. Děkan informoval členy KD o jednání s p. rektorkou v lednu 2023 a o souvisejícím dotazníku 

rektorky. Vyzval členy KD ke zvážení návrhů odpovědí na otázky v dotazníku. 

7. Proděkan Dlouhý a děkan informovali o posledních krocích v oblasti specializačního 

vzdělávání (podpis dodatku k VPS, prohlubování spolupráce s IPVZ). 

8. Děkan informoval členy KD o žádosti IFSMA o příspěvek ve výši 85 000 Kč pro rok 2023. Na 

základě informace tajemnice fakulty děkan představil výši podpory studentských aktivit z pěti 

let 2018-2022: částky podpory se pohybovaly v rozmezí 262 906 Kč / rok až 439 235 Kč / rok. 

Pro rok 2023 již KD schválilo příspěvek pro Trimed ve výši 550 000,- Kč. Součet požadavků 

Trimed + IFSMA pro rok 2023 tedy činí 635 000,- Kč, tj. nárůst požadavků studentů o 87% 

proti průměru posledních 5 let a o 45% proti nejvyšší kdykoli v minulosti odsouhlasené 

částce. Děkan deklaroval, že v současné ekonomické situaci si nelze tak vysoké navýšení 

příspěvku studentům dovolit. Požádal přítomného zástupce studentů dr. Šeba, zda by 

příspěvek IFSMA nemohl být poskytnut z již odsouhlaseného příspěvku pro Trimed (550 000 

Kč). Tuto možnost dr. Šebo odmítl. Po diskuzi byl přijat kompromis: pokud Trimed uvolní 

z uvedeného příspěvku částku 20 000 Kč, uvolní fakulty stejnou částku též. V případě nižšího 

příspěvku od Trimedu bude adekvátně nižší i příspěvek fakulty. 
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Dr. Marx 

 Proděkan informoval členy kolegia děkana o plánovaném jednání s agenturou z Dubaje, která 

by pomáhala při získávání nových zahraničních studentů. Dál se zástupci fakulty zúčastní 

dvou vzdělávacích veletrhů s cílem navázání spolupráce při získávání zahraničních zájemců o 

studium. 

Prof. Arenbergerová 

 Předložené služební cesty byly schváleny. 

 Proděkanka informovala členy kolegia děkana o stavu přípravy vydání knihy k 70. výročí 

vzniku fakulty. 

Doc. Gojda 

 Předseda AS tlumočil dotaz dvou studentek ze zahraničí na možnost zajistit na jednání AS 3. 

LF UK zařízení k simultánnímu tlumočení. KD se shodlo, že pokud by byla vhodná možnost 

nákupu zařízení z nějakého projektu UK/3. LF UK, pak tuto možnost podpoří. 

Prof. Malíková 

 Proděkanka informovala členy kolegia děkana o jednání Rady pro rovné příležitosti na UK: 

o Představení nové ombudsmanky UK. 

o Informace paní rektorky o proběhlém kulatém stole na téma Pedagogické 

kompetence. 

o Vznik Centra péče o duši v Kampusu Hybernská. 

o EK AS UK obdržela zpracovaná data o genderových rozdílech platů na fakultách UK. 

o Vznik Spolku studujících rodičů. Proděkanka předá kontakt dr. Šebovi k případnému 

využití. 

o Spolek KULTIMED – spolek měl na Radě prezentaci. Proděkanka předá kontakt dr. 

Šebovi případnému využití. 

o Byly prezentovány výsledky šetření o rovných příležitostnostech na fakultách. 

 

 

Zapsala: K. Mitasová 
Za správnost: prof. Widimský, DrSc. 

 


